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بعد از پيروزي برابر منچستر در چارچوب تورنمنت دوستانه جام قهرمانان 
بين المللي 2017 والورده اما با گفتن اينكه: »خبر جديدي نيست،  نيمار 
خوشحال است و هنوز باماست. « س��عي كرد پاياني خوش براي شايعه 
جدايي نيمار بنويسد. كمتر از 24 ساعت بعد، درگيري در تمرين كاتالان ها 
و انتشار خبر اخراج او و بازگشت دوباره اش نشان از آن داشت كه پايان اين 

داستان خيلي هم خوش نيست، حداقل نه براي بارسا.
نيماررفتوبرگشت

اخراج نيمار از اردوي بارسا، شايعه پيوستن او به پاري سن ژرمن را پررنگ تر 
كرد. خصوصاً كه خوسپ ماريا بارتومئو، رئيس باشگاه بارسلونا هم با حمايت 
از تصميم سرمربي تيمش گفت كه اين بازيكن اگر مي خواهد برود، بايد 
مبلغ رضايت نامه اش را بپردازد: » م��ا مي خواهيم نيمار از ما پيروي كند، 
اما شرط و شروطي وجود ندارد. اگر مي خواهد از بارسلونا برود، رقم فسخ 
قرارداد را بپردازد و برود. اتفاقاً با پولي كه )از طريق فروش نيمار( گيرمان 
مي آيد، تيم قوي تر خواهد شد.« سياست نيمار البته هنوز سكوت است. 
آنهم در حالي كه گفته مي ش��د اين بازيكن براي عقد قراردادي پنج ساله 
به ارزش 30 ميليون يورو در س��ال با قابليت تمديد براي يك سال ديگر با 
پاري سن ژرمن به توافق رسيده و بارسايي ها نيز به دنبال جايگزين او هستند. 
علاوه بر اين كه مدير ورزشي باشگاه يووه حضور او در جمع كاتالان ها را رد 
مي كند، گفته مي شود در صورت جدايي نيمار آبي اناري ها در وهله اول به 
فيليپه كوتينيو از ليورپول مي انديشند و در صورت عدم توافق، سراغ ادِن 
ازار از چلسي و دله آلي از تاتنهام خواهند رفت. داستاني كه حالا با بازگشت 

مهاجم برزيلي به تمرينات كاتالان ها، پيچيده تر شده است!
سكوتمعنادار

چندي پيش بود كه سانتي نويا، سردبير نشريه موندودپورتيووي كاتالونيا در 
يكي از برنامه هايي راديويي مدعي شد، تصميم نيمار براي ترك بارسلونا به 
مقصد پاري سن ژرمن تحت تأثير صحبت هايي است كه با هموطن خود دني 
آلوز در اين تيم فرانسوي داشته است: » تصميماتي كه نيمار مي گيرد متغير 
است. او اگر با دني آلوز تماس بگيرد، يك فكر به ذهنش خطور مي كند و اگر 
با مسي صحبت كند، فكري ديگر. « البته آلوز وسوسه كردن نيمار براي ترك 
بارسا را رد كرد: » اين يك دروغ است. من مجبور نيستم كه كسي را به انجام 
كاري متقاعد كنم. زماني كه با نيمار حرف مي زنم، موضوع صحبت مان هر 
چيزي هست جز فوتبال. « اما بازگشت دوباره اين مهاجم برزيلي به تمرينات 
آبي اناري ها شايد نشان از ادعاي سردبير نشريه موندودپورتيوو داشته باشد 
كه اين بازيكن را متغيرخوانده بود. هر چند كه برخي رسانه ها مدعي شدند 
دليل اينكه مهاجم تيم ملي برزيل اعلام رسمي جدايي اش از بارسا را به تعويق 
انداخته، اين است كه مي خواهد 25 ميليون پاداش وفاداراي اش را از باشگاه 
بارسلونا بگيرد و سپس از اين تيم جدا شود. طبقه بندي كه در قرارداد او وجود 
دارد، در صورتي كه اين بازيكن تا تاريخ 31 جولاي در بارسا بماند، اين باشگاه 
اسپانيايي بايد رقم 25 ميليون پوند به عنوان پاداش وفاداري به نيمار بپردازد. 

واكنشهابهجدايينيمار
اگر چه مهاجم ياغي بارسا خيلي زود به تمرينات اين تيم بازگشت، اما نه فقط 
شواهد، كه اظهارنظرها نيز حاكي از آن است كه بازگشت نيمار به معناي ختم 
به خير شدن اين ماجرا و دائمي نيست. ابتدا مسي تصاوير مشتركي كه از 
خود و نيمار در حساب كاربري اش در »اينستاگرام« منتشر كرده بود را پاك 
كرد و بعد از آن سوارس گفت كه: » نيمار به وقتش و در زمان مناسبي در مورد 
آينده اش اظهارنظر مي كند و هر تصميمي كه بگيرد، ما از او حمايت مي كنيم، 

اما بازي در كنار او لذت بخش است و حيف مي شود، اگر ما را ترك كند. «
انتقاليتاريخي

نيمار اما به زودي راهي چين مي شود، نه براي بازي در سوپرليگ، بلكه براي 
عمل به تعهدات تبليغاتي خود براي اسپانسرهايش. گفته مي شود به دليل 
اولتيماتوم باشگاه پاريسي، بعد از سفرش مستقيماً به پاريس سفر مي رود. 
اتفاقي كه مي تواند يكي از گرانترين خريدهاي فوتبال را رقم بزند.  گفته 
مي شود دو باشگاه مذاكراتي نداشتند، اما شنيده ها حاكي از آن است كه 
مذاكرات از چند روز قبل آغاز شده و شايد تا دو، سه روز آينده نتيجه گرفته 

و بزرگترين انتقال تاريخ فوتبال را رقم بزند.

ممنوعيت مصرف سيگار در ورزشگاه ها 
فرهنگ سازي مي خواهد

اس��تعمال س��يگار در داخل ورزشگاه ها، 
باشگاه ها و استاديوم هاي ورزشي براساس 
قوانين AFC و فيفا ممنوع است و اين قانون 
در تمام كشورها قابل اجراست و تنها خاص 
كشور ما نيست. فيفا به دنبال اين است كه تا 
با ممنوع كردن استعمال دخانيات توسط 
تماش��اگران در داخل اس��تاديوم ها الگوي 
خوبي را از طريق ورزش به جوانان به معرض 
نمايش بگذارد. حتي در جريان مس��ابقات 
باشگاه هاي آسيا شاهد اين مسئله بوديم كه 
يكي از تيم هاي پايتخت در اين تورنمنت به دليل كشيدن سيگار در حضور 
ناظر AFC مورد اعتراض و انتقاد از سوي كنفدراسيون فوتبال آسيا قرار 
گرفت. سازمان ليگ در همين راستا امسال حركت جديدي را آغاز كرد، اما 
براي فرهنگ سازي و نهادينه كردن اين فرهنگ مسير سختي را بايد طي 
كند. اما براي اجرايي شدن چنين قانوني بحث انضباطي آن نيز بايد مطرح 
و عملياتي شود تا تماش��اگران اين موضوع را جدي بگيرند و در اجراي آن 
پايبند باشند. كسي كه سيگار را به هر دليلي وارد ورزشگاه ها مي كند، بايد 
با يك سري محروميت ها مواجه شود تا قانون ممنوعيت استعمال دخانيات 
در مسير درستي هدايت شود. البته ابتدا بايد پيش از مطرح شدن بحث هاي 
انضباطي و تنبيهي، تماش��اگران را در جريان بازي ها تحت آموزش هاي 
مختلف قرار داد و اگر آموزش جواب نداد، بحث جريمه و تنبيه را مطرح كرد. 
براي پيشگيري از موضوع استعمال دخانيات مي توان قبل از شروع مسابقات، 
آسيب هاي كشيدن سيگار را به معرض نمايش گذاشت و هواداران را متوجه 
خسارت هاي زيانبار جاني و مالي آن كرد. بايد اين فرهنگ را بين تماشاگران 
فوتبال جا بيندازيم كه جايگاه ورزشگاه يك جايگاه باارزشي است و بايد به 
اين جايگاه احترام گذاشت، نه اينكه با استعمال دخانيات به خود و اطرافيان 
ضرر برسانيم. تنها دادن شعار سلامت كافي نيست، بايد با استفاده از تجربيات 
افراد مختلف شيوه هايي طراحي كنيم كه فرهنگ مصرف نكردن سيگار 
توسط تماشاگران در ورزشگاه ها و استاديوم ها شكل قانوني به خود بگيرد و 
تمام مردم به اين قانون احترام بگذارند. در غير اين صورت تنها با دادن شعار 

سلامت، كاري پيش نمي رود و اين قانون عملياتي نمي شود. 

خيلي ها حسرت داشتن بچه هاي ما را دارند
مس��ابقات كاراته قهرماني جهان سطح 
ب��الاي كارات��ه اي��ران و توانمندي هاي 
كاراته كاهاي كش��ورمان را به دنيا نشان 
داد. سجاد گنج زاده، مرد نقره اي كاراته 
ايران در اين مس��ابقات بود كه توانست 
براي اولين بار در طول تاريخ، كشورمان را 
صاحب مدال نقره مسابقات جهاني كند. قهرمان كاراته كشورمان  
با اشاره به توانمندي هاي ملي پوش��ان كشورمان درباره موفقيت 
اخير كاراته مي گويد: »در واقع ما در لهستان فاصله مان را با كاراته 
دنيا به همه نشان داديم. توانايي بچه هاي تيم ملي واقعاً بالاست و 
در مسابقات مختلف خوب ظاهر مي شوند. خيلي ها در دنيا حسرت 
داش��تن چنين تيمي را مي خورند و بدون ش��ك با چنين تيمي 

حرف هاي زيادي در المپيك براي زدن خواهيم داشت.«

داستان تكراري و بي سرانجام حق پخش فوتبال
گرفتن حق پخش در فوتبال ما داس��تاني تكراري و بي سرانجام است كه 
سال هاست در مورد آن بحث و گمانه زني مي شود، اما در نهايت صداوسيما 
حق ميلياردي فوتب��ال را پرداخت نمي كند تا مش��كلات ب��ه قوت خود 
باقي بمانند. به واسطه چرخه معيوب فوتبال ايران سالانه ميلياردها تومان پول 
هزينه مي شود، هزينه اي كه عايدي براي ورزش و كشور متناسب با هزينه 
آن ندارد. با اين حال روز به روز بر دستمزدها افزوده مي شود و خرج تيم ها بالا 
مي رود، بدون آنكه تغييري در سطح كيفي بازي ها شاهد باشيم. تنها موردي 
كه مي تواند باشگاه هاي فوتبال را از وابستگي محض به بودجه دولتي راحت 
كند پرداخت به موقع حق پخش تلويزيوني است، حقي كه باشگاه ها براي 

رسيدن به آن تلاش مي كنند، ولي تاكنون به اين هدف نرسيده اند. 
معمولاً ش��روع فصل جديد ليگ برتر داغ دل فوتبالي ها و مديران آن را تازه 
مي كند. با اينكه همه مي دانيم تيم هاي حاضر در اين رقابت ها چه بدهي هاي 
سنگيني را به دوش مي كشند و همينطور مي دانيم كه تا سال هاي سال اين 
بدهي ها تسويه نخواهند شد. به همين خاطر است كه باشگاه ها واريز حق 
پخش تلويزيوني را تنها راه نجات خود مي دانند، راهي كه به شدت ناهموار 
اس��ت و بعيد به نظر مي رسد هش��دارها و مصاحبه هاي تهديدآميز آقايان 
تغييري در موضع صداوسيما به وجود بيايد. درست است كه تيم ها به رغم 
همه بدهي ها و طلبكاران شان اولين بازي شان در ليگ هفدهم را انجام داده اند 
و سازمان ليگ هم طبق معمول هميشه بي خيال بدهي ها شده باشد، اما بدون 
شك كنفدراسيون فوتبال آسيا به اين سادگي ها قيد قوانين خود را نمي زند و 
در آينده اي نزديك بدهي هاي سنگين كار دست تيم هاي فوتبال مان خواهد 
داد. حرفه اي گري در مستطيل سبز تنها به بالا بردن ارقام قراردادها و برگزاري 
اردوهاي خارجي نيست، قدم گذاش��تن در دنياي حرفه اي مستلزم رعايت 
قوانين و اجراي تمام و كمال آن است. امروزه ليگ هاي معتبر خارجي سالانه 
مبالغ هنگفتي بابت حق پخش تلويزيوني به جيب مي زنند و همين مبالغ يكي 
از اصلي ترين منابع درآمدي باشگاه هاي مشهور دنيا به حساب مي آيد. همانطور 
كه صداوسيما براي پخش زنده ليگ هاي اروپايي و بازي هاي خارجي مجبور به 
پرداخت هزينه است، قاعدتاً بايد براي پخش ليگ هاي فوتبال داخلي نيز خود 
را ملزم به پرداخت مبلغ توافق شده بداند. با اين حال همه مسائل مطرح شده 
تاكنون در حد حرف و گمانه زني باقي مانده تا رئيس فدراسيون فوتبال رسماً 
از مشكلات ايجاد شده براي تيم هاي ايراني خبر دهد.  اي اف سي اخيراً براي 
باشگاه هاي كشورمان كه بدهي هاي سنگين دارند و طلبكاران زياد آنها مجبور 
به شكايت به مراجع بين المللي هستند، ضرب الاجلي تعيين كرده )پايان 
ژانويه( تا هرچه زودتر تكليف بدهي هاي خود را روشن كنند. با توجه به بدهي 
110 ميلياردي پرسپوليس، 70 ميلياردي استقلال و بدهي هاي ميلياردي 
ساير باشگاه ها قطعاً تسويه حساب با طلبكاران تا مهلت مقرر بعيد است. مگر 
آنكه اتفاقي ديگري رخ دهد مثلاً حق پخش به باشگاه ها تزريق شود. جالب تر 
اينكه حق پخش نه تنها پرداخت نمي شود، بلكه رقم اعلام شده )23 ميليارد( 
بدون شك فاصله زيادي با رقم واقعي حق پخش فوتبال دارد. وقتي تنها دو 
باشگاه پرسپوليس و استقلال در يك فصل براي خريد بازيكن نزديك به 20 
ميليارد هزينه مي كنند، چطور حق كل ليگ برتر با 16 تيم 23 ميليارد است؟! 
اين حق سال هاست كه پرداخت نمي شود و در طي اين مدت بعضاً تلاش هايي 
براي به سرانجام رسيدن قضيه انجام شده، اما سرانجامي نداشته است. اگر 
تا پيش از اين فقط و فقط به تزريق اين پول به بدنه فوتبال باشگاهي تأكيد 
مي شد، حالا با درنظر گرفتن اوضاع نابسامان باشگاه هاي پرطرفدار و تهديد 
جدي  اي اف سي بر پرداخت حق پخش براي خروج از بحران اصرار مي شود. در 
حالي كه كشورهاي ديگر از طريق حق پخش سطح فوتبال خود را تا حد زيادي 
ارتقا داده اند، اما اينجا كماكان بر سر گرفتن آن جنگ و جدل برقرار است. مسلم 
است كه نهادهاي بين المللي چون  اي اف سي و فيفا قوانين خود را براساس اصول 
و موعد تعيين شده اجرا مي كنند و شك نداشته باشيد كه در صورت بي توجهي 
به ضرب العجل آسيايي باشگاه هاي استقلال، پرسپوليس، تراكتورسازي و حتي 
ساير باشگاه ها با محروميت هايي سنگين نقره داغ خواهند شد كه در آن صورت 
خلأ حق پخش بيش از پيش احساس خواهد شد. گر چه صدا و سيما نيز دلايل 

خاص خود را در خصوص پرداخت نكردن حق پخش دارد.

هفتهاولليگبرترفوتبالبرايآبيهابرخلاف
قرمزهاباباختشروعشد،آنهمدرروزيكه
پارسجنوبيتيمتازهواردليگبرترجشنواره
گلدرتبريزبهراهانداختوبازيهايسپاهان
– سايپاوپيكان– پديدههمبرندهاينداشت.
آن همه هزينه ميلياردي و جم��ع كردن بازيكنان 
گرانقيمت حداقل در شروع ليگ براي منصوريان و 
استقلال، سودي نداشت و آبي پوشان دست خالي 
هفته اول ليگ را به پايان رساندند. شاگردان منصوريان 
در آبادان در حالي مهمان صنعت نفت بودند كه علاوه 
بر سه جوانشان كه به خاطر عدم همراهي تيم اميد 
محروم ش��ده بودند، مجتبي جباري را هم به دليل 
عدم صدور كارت بازي در اختيار نداش��تند تا با يك 
تيم ناقص در ليگ استارت بزنند. استقلال اما در هفته 
اول در حد يك مدعي نشان نداد و در مسابقه اي كه 
نشان مي داد بازيكنان اين تيم زور بردن ندارند، با يك 
گل كه روي نقطه پنالتي وارد دروازه رحمتي شد، يك 

بر صفر به صنعت نفت باختند تا شروع نااميد كننده اي 
در فصل جديد داشته باشند. 

استقلالپيرترشدوباخت
استقلال بر خلاف فصل قبل در شروع ليگ نشان 
داد كه اين بار منصوريان به جاي ميدان دادن به 
جوانان و پائين آوردن ميانگين سني تيم، استفاده 
از بازيكن��ان با تجرب��ه را در اولويت ق��رار داده و 
همين مسئله سبب شد تا اين تيم در بازي اول با 
صنعت نفت پنج بازيكن بالاي 30 سال در تركيب 
داشته باش��د. پژمان منتظري، مهدي رحمتي، 
سرور جپاروف، خس��رو حيدري و جابر انصاري 
بازيكن بالاي 30 سال اس��تقلال مقابل صنعت 
نفت بودند و حتي بازيكنان��ي چون وريا غفوري 
هم با 29سال مي تواند در اين ليست قرار بگيرد تا 
بيش از نيمي از بازيكنان استقلال در بازي هفته 
اول ليگ، بالاي 30 سال باشند. اين مسئله سبب 
شده بود تا ميانگين سني استقلال نسبت به فصل 

پيش بالاتر برود و آبي ها پيرتر شوند. رونمايي از 
تركيب استقلالي ها در هفته اول ليگ هفدهم، در 
شرايطي است كه منصوريان، فصل پيش در يك 
توفيق اجباري به دليل محروميت نقل و انتقالات، 
ب��ه جوانانش مي��دان داده بود تا آبي ه��ا يكي از 
تيم هاي جوان ليگ باش��ند، تصميمي كه سبب 
شد استقلال در نيم فصل دوم بهتر نتيجه بگيرد و 

در نهايت نايب قهرمان شود. 
هر چند شكست س��نگين برابر العين سبب شد 
تا منصوريان تغيي��ر تاكتيك ده��د و بگويد به 
بازيكنان با تجربه نياز دارد، مسئله اي كه سبب 
ش��د تا آبي ها در فصل نقل و انتق��الات يكي از 
فعال ترين تيم ها باشند. با اين حال چنين روندي 
حداقل در شروع ليگ براي منصوريان نتوانست 

حتي يك امتياز را براي استقلال دشت كند. 
توجيهبهسبكآبيها

با اين حال عليرضا منصوريان و مديرعامل اين تيم، 

شكست مقابل صنعت نفت را به گردن فدراسيون 
انداخته ان��د، تاكتيكي كه به نظر مي رس��د براي 
كاهش فش��ار افكار عمومي با توج��ه به ريخت و 
پاش آبي ها در فصل نقل و انتقالات اتخاذ ش��ده 
است. بهانه آبي ها محروميت اميد نورافكن، مجيد 
حسيني و مهدي قائدي به دليل همراهي نكردن 
تيم اميد در بازي هاي انتخابي زير 23 سال آسيا 
بود، مسئله اي كه سبب شده بود تا باشگاه استقلال 
و فدراسيون فوتبال در يك هفته اخير، رابطه پر 

تنشي را داشته باشند. 
 اين تنش با شكس��ت اس��تقلال مقابل صنعت 
نفت بيشتر هم شده و سبب ش��د تا منصوريان 
در نشس��ت خبري پس از پايان بازي از خجالت 
مسئولان فدراسيون در بيايد و آنها را به بي سوادي 
متهم كند: » به نمايندگي از تي��م و هواداران به 
س��اكت تبريك مي گويم. لعنت به خودخواهي 
و بي س��وادي فوتبال. لعنت به قوانين فوتبال كه 
در مملكت ما رعايت نمي ش��ود. ب��ه تاج گفتم با 
قوانين عجيب و غريب خود به قوانين فيفا توهين 
كرديد. آقاي س��اكت! از قواني��ن فوتبال اطلاع 
نداري. چرا بايد به فوتبال خيانت كنيد؟ ساكت 
بايد از هواداران استقلال عذرخواهي كند. هيئت 
رئيسه فيفا هم اعلام كرده كه دادن بازيكن به تيم 
اميد ضروري نيست. من به رئيس باشگاه گفتم 
كه بايد از او به كميته انضباطي ش��كايت كنيم. 
او توانس��ته حكم بدهد و بازيكن��ان ما را محروم 
كند. ما در فضاي بي اطلاعي هس��تيم و لعنت به 
اين بي اطلاعي و خودخواهي دوس��تان. « البته 
اين حرف ها براي منصوريان گران تمام ش��د و او 
همان اول صبح ديروز به كميته اخلاق فدراسيون 

فوتبال احضار شد!
پارسجنوبيشگفتيساز

بر خلاف سپيدرود رشت كه شروع نااميد كننده اي 
در ليگ برتر با شكست مقابل نفت تهران داشت، 
پارس جنوبي جم ديگر تيم صعود كرده از ليگ 
دسته اول، شگفتي ساز هفته اول بود و در تبريز، 
گس��ترش فولاد را چهار بر يك شكست داد، در 
مس��ابقه اي كه آلويس نانگ، مهاجم نيجريه اي 
پارس جنوبي با زدن دو گل س��تاره تيمش بود. 
در ساير مس��ابقات نبرد كرانچار و دايي برنده اي 
نداشت و سپاهان و س��ايپا به تساوي يك – يك 
رضايت دهن��د. دايي اي��ن نتيجه را ب��ه گردن 
بي تجربگ��ي بازيكنانش انداخ��ت و گفت: »اگر 
تجربه داشتيم، س��پاهان را مي برديم. « كرانچار 
هم گفت: » در همه فاكتورها برتر از سايپا بوديم، 
الا گلزني!« پيكان و پديده ه��م در يكي ديگر از 
بازي هاي هفته اول هم يك – يك مساوي شدند 

و امتيازات را تقسيم كردند. 
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

حق پخش 23 ميلياردي كم است
آغاز ليگ برتر فوتبال در س��ال هاي اخير 
همواره با بحث حاش��يه اي بزرگي به نام 
مس��ئله »حق پخش تلويزيوني« همراه 
اس��ت.دعواي صداوس��يما و فدراسيون 
فوتبال سال هاست در اين باره ادامه دارد 
و  جام جم نشينان اعتقادي به حق پخش 
ندارند. مهدي تاج، رئيس فدراسيون فوتبال نيز در شروع ليگ هفدهم 
به مسئله حق پخش تلويزيوني  اشاره كرده و مي گويد: »حق پخش از 
حقوق شناخته شده فوتبال در دنياست، اينكه قبلاً مقرر شده بود كه 
23 ميليارد به فوتبال پرداخته شود، در مقايسه با نيازهاي آن زمان 
بوده است، اما براي اينكه فوتبال امروز بتواند فعال تر و سرزنده تر باشد 
و با موفقيت هايش دل مردم را شاد كند، بايد حق پخش تلويزيوني با 

رقمي خيلي بالاتر از 23 ميليارد به فوتبال پرداخت شود.«

چيني ها دست به دامان ايران و كرش
چيني ها چند سالي است كه با سرمايه گذاري 
و بهره گيري از چهره هاي نامدار فوتبال دنيا 
سعي دارند تا خود را در اين رشته پرهوادار 
مطرح كنند، اما به رغم تمام تلاش ها هنوز 
موفق نش��ده اند. چش��م بادامي ها حتي با 
به كارگيري مرب��ي كاربلدي چون مارچلو 
ليپي نيز در حال حاضر اميد زيادي به راهيابي به جام جهاني 2018 
روسيه ندارند و شانس صعود مستقيم به جام جهاني را از دست داده اند  
و حالا براي سومي  در گروه و صعود به پلي آف دست به دامان كرش و 
تيم ملي ايران شده اند. چيني ها اميدوارند ايران با تركيب اصلي خود 
دو بازي آينده خود مقابل كره جنوبي و سوريه را ببرند تا آنها با برتري 
مقابل ازبكستان و قطر حداقل به عنوان تيم سوم گروه A راهي مرحله 

پلي آف رقابت هاي انتخابي جام جهاني شوند. 

دكتر سيف برقي

رئيس كميته  پزشكي 
فدراسيون فوتبال

مدال تاريخ قايقراني ايران در قهرماني جهان
در ادامه رقابت هاي قايقراني قهرماني جوانان جهان، مس��ابقه كانوي 
تك نفره هزار متر در رده جوانان برگزار ش��د كه محم��د نبي رضايي 
توانست پس از روس��يه و لتوني به مدال برنز برسد و اولين مدال تاريخ 

قايقراني )آب هاي آرام( ايران در جهان را به دست بياورد. 
-------------------------------------------------------------

اولين واريز بودجه از سوي كميته المپيك در سال 96
كميته ملي المپيك بعد از گذش��ت پنج ماه از س��ال 10درصد بودجه 
فدراس��يون ها را واريز كرده تا آنها براي رويداده��اي پيش رو از جمله 
بازي هاي داخل سالن آسيا آماده شوند. اين كميته از ابتداي سال تا كنون 
به دليل پرداخت نشدن بودجه اش از سوي دولت با مشكلات مالي روبه رو 

بود و حتي نتوانسته بود بودجه اي براي فدراسيون ها واريز كند. 
-------------------------------------------------------------

دعوت روزبهاني به تيم ملي بوكس
با نظر كميته فني فدراسيون بوكس، اسامي 20 بوكسور براي حضور در دور 
جديد تمرينات تيم ملي بوكس اعلام شد. نخستين تمرين اين تيم صبح 
ديروز با حضور 14 بوكسور پيگيري شد. در بين نفرات دعوت شده نام احسان 

روزبهاني تنها بوكسور كشورمان در المپيك ريو نيز به چشم مي خورد. 
-------------------------------------------------------------

2 ايراني صدرنشين رنكينگ كاراته جهان
در تازه ترين رنكينگ اعلام ش��ده از سوي فدراس��يون جهاني كاراته، 
امير مهدي زاده و س��جاد گنج زاده در اوزان سبك و سنگين همچنان 
در صدر جدول قرار دارند. در رنكينگ اعلام ش��ده امير مهدي زاده در 
وزن 60- كيلوگرم در ص��در اين وزن قرار دارد و س��جاد گنج زاده نيز 
در وزن 84 +كيلوگرم همچنان صدرنش��ين است. بهمن عسگري كه 
در رقابت هاي قهرماني آس��يا در وزن 75 كيلوگرم به مدال طلا دست 

يافته بود، با 41 پله صعود به رده پانزدهم رسيد.

دنيا حيدري

شيوا نوروزي

پايانهفتهاولفصلجديدليگبرترفوتبالباشگفتيسازيپارسجنوبيوصنعتنفت

آبي ها شوكه شدند

مي خواهم در ايتاليا پيشرفت كنم
حضور جوانان واليبال ايران در كشورهاي اروپايي و رقابت در سطح اول واليبال دنيا بدون هيچ شكي 
نقش تأثيرگذاري در رشد و توسعه واليبال كش��ور و قدرتمندتر شدن تيم ملي خواهد داشت. 
محمدجواد معنوي نژاد يكي از اين جوانان مستعد است كه پس از ارائه بازي هاي خوب در ليگ 
جهاني مورد توجه باشگاه هاي اروپايي قرار گرفت و سرانجام با باشگاه وروناي ايتاليا به توافق رسيد 
و قرارداد يك ساله خود را امضا كرد. بازيكن سابق پيكان با اشاره به اينكه پيشنهادهاي 
زيادي از كشورهايي چون لهستان، تركيه و حتي باشگاه هاي ديگري از ايتاليا 
داشته است، مي گويد: »ورونا را انتخاب كردم چون تيم بزرگي است و تشكيلات 
خوبي دارد. مربي فوق العاده اي رهبري آن را عهده دار است و مي توانم زير نظر 
او پيشرفت كنم، اميدوارم در يك سال پيش رو به موفقيت هاي زيادي دست 
پيدا كنم.« معنوي نژاد كه با سايت باشگاه ورونا صحبت مي كرد، در ادامه 
گفت: »من هميش��ه اميدوار بودم و در تصوراتم مي ديدم كه روزي 
بتوانم در يك باش��گاه بزرگ اروپايي توپ بزنم. سال هاست كه 
براي رسيدن به اين آرزو سخت كار مي كنم و حالا خوشحالم كه 
رؤياهايم به واقعيت تبديل شده و در تيم بزرگي حضور دارم و اين 

فرصت را دارم كه در سطح اول واليبال دنيا فعاليت كنم.«

رستمي فقط آرامش مي خواهد!
علي مرادي را بايد بدون هيچ كم و زيادي بزرگ ترين پشتوانه كيانوش رستمي ناميد. 
رئيس فدراسيون وزنه برداري چه پيش از المپيك، چه در حين برگزاري المپيك و چه 
بعد از آن و حتي اين روزها كه ديگر سجاد انوشيرواني نيز سرمربي تيم ملي نيست و باز 
هم رستمي به اردو نمي آيد حامي اول و آخر او بوده و هست.  مرادي كه حالا پيرامون 
تمرينات انفرادي و خارج از اردوي رستمي شوراي فني فدراسيون وزنه برداري را نيز 
همراه خود كرده، در اين خصوص مي گويد: »چون شوراي فني اين موضوع را تصويب 
كرده است،  فدراسيون حمايت هاي لازم را به عمل مي آورد.« مرادي كه اين روزها 
با مثال زدن تمرينات وزنه برداران بزرگ دنيا دست آويز خوبي هم براي تصميمات 
خود در خصوص رستمي پيدا كرده است، ادامه مي دهد: »در كل دنيا براي نخبگان 
شرايط ويژه اي در نظر مي گيرند. رستمي هم از مفاخر ماست. او هميشه نظم 
و انضباط را رعايت كرده و نمي خواهد آن را زير پا بگذارد. او فقط به دنبال 
آرامش است، مي خواهد تمريناتش را با شرايط قبل از المپيك ادامه دهد 
تا باز هم دل مردم را شاد كند و اين به هيچ عنوان بازيكن سالاري 
محسوب نمي شود. ما شرايط او را درك كرديم و با نظر شوراي 

فني تصميم گرفتيم تا به اين ترتيب به او كمك كنيم.«

فريدون حسن 
  منهاي فوتبال

يادگيري اجباري زبان روسي براي برزيلي ها
برزيلي ها براي حضور قدرتمند در جام جهاني 2018 به حالت آماده باش 
درآمده اند. قناري ه��ا همواره يك پاي جام جهان��ي بوده اند و اين رقابت ها 
بدون حضور آنها جذابيت ندارد. به همين خاطر است كه مسئولان سلسائو 
يك سال زودتر به تكاپو افتاده اند، تا براي جام جهاني روسيه آماده شوند. برزيل 
در دوره گذشته و در حالي كه ميزباني رقابت ها را برعهده داشت با شكستي 
تحقيرآميز مقابل ژرمن ها از رسيدن به فينال بازماند. از جمله برنامه هايي كه 
طلايي پوشان براي بازيكنان خود در نظر گرفته اند، آشنايي ملي پوشان برزيل 
با فرهنگ مردم روسيه و يادگيري اصطلاحات روزمره روسي است. برزيلي ها 

معتقدند آشنايي با كشور ميزبان آنها را در رسيدن به اهداف ياري مي كند.

سعيد احمديان
   گزارش

تيم واليبال امي��د ايران در دومي��ن بازي خ��ود در مرحله دوم 
رقابت هاي واليبال مردان آس��يا موفق ش��د با حساب سه بر يك 
استراليا را شكست دهد. شاگردان س��يچلو در جريان اين بازي 
گيم هاي اول، دوم و چهارم را با پيروزي پش��ت س��ر گذاشتند تا 
با توجه به پيروزي دور قبل مقابل چين تايپه و شكست چين در 
ديدار صبح ديروز مقابل تايپه، ايران به عنوان سرگروه در انتظار 

ديدار با آخرين تيم گروه E اين مرحله از رقابت ها باش��د. مردان 
سيچلو در صورت پيروزي در ديدار بعدي به جمع چهار تيم پاياني 
اين رقابت ها راه پيدا مي كنن��د. اميدهاي واليبال ايران به عنوان 
نماينده تيم ملي واليبال بزرگسالان در اين رقابت ها حضور دارند 
و راهيابي آنها به جمع چهار تيم برتر، قدرت واليبال ايران را به رخ 

آسيا مي كشد.

پيروزي شاگردان سيچلو برابر استراليا

هر قدر پول بدهي، آش مي خوري
اكبر احدي، سرمربي سابق تيم ملي بوكس با اشاره به مشكلات 
پيش آمده در خصوص اعزام مربي كوبايي تيم ملي به مسابقات 
جهاني گفت: »هر مربي كه مي خواهد در اين مس��ابقات حضور 
داشته باشد بايد سه ستاره باشد. مربي كوبايي ما دو ستاره است و 
نمي تواند در مسابقات حاضر شود، ما تقريباً اين مربي را با دستمزد 
2 هزار دلار به خدمت گرفته ايم. به هر حال يادمان باش��د كه هر 

چقدر پول بدهيم، همانقدر آش مي خوريم.«

رقابت با بولت حساس است
حسن تفتيان، دونده س��رعتي ايران در دوي 100 متر اين روزها خود 
را آماده حضور در رقابت هاي جهاني مي  كند. تفتيان در خصوص اين 
رقابت ها و دويدن در كنار يوس��ين بولت، قهرمان دوي 100 متر دنيا 
مي گويد: »همانطور كه از اسم رقابت ها پيداست، جهاني است و تمام 
قهرمانان مشغول آماده سازي خود هستند. در دوي 100 متر به اين دليل 
كه بولت آخرين سال رقابتش خواهد بود، حساسيت بيشتري داريم و 
رقابت بين ما زياد است. اميدوارم بهترين نتيجه را براي ايران رقم بزنم.«

به خاطر حاشيه ها به چين رفتم
صمد نيكخواه بهرامي، كاپيتان سابق تيم ملي بسكتبال دل پري از 
شرايط بسكتبال ايران و فدراسيون دارد. او كه اخيراً به تيم جيانگسوي 
چين پيوسته در خصوص جدايي اش مي گويد: »بقيه را نمي دانم،  اما 
مشكل اصلي من در ايران مباحث مالي و حاشيه هايي است كه براي 
بازيكنان ايجاد مي شود. اين مس��ائل من را اذيت مي كند و ترجيح 
مي دهم د ر چين بازي كنم، والا خيلي هم دوست داشتم در ايران براي 

تيم محبوبم به ميدان بروم و در كنار خانواده و دوستانم باشم.«
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